MODEL

GC0518-MC-D

自动剪线高速针送料侧切刀平缝机

HIGH SPEED NEEDLE BAR FEED LOCKSTITCHER WITH EDGE CUTTER AND AUTOMATIC THREAD TRIMMER

GC0518-MC

Highlead Canada www.highleadcanada.com



301









本机型是海菱平缝机系列中的新品。采用连杆式针送料机构,针送料方式使送料特性更加稳定,缝料层之间不易产生滑移。装置了可调式切布机构。调节操作方便,设计精巧,省时省力、缝制与切除缝料边一次完成。本机外形新颖大方,维护调节简便,噪音低、振动小,适用于缝制衬衫,童装、床上用品、家居布艺饰品等薄料织物。

GC0518-MC-D 采用了数字电路控制、配置专用电子电动机,具有自动剪线等数种功能、操作效率极高。

切刀运动与针杆是否同步,请在订货时指定。

This model is a new product of Highlead brand lockstitch sewing machines. It is designed with link type needle feeding mechanism and adjustable cutting device, featuring no shifting in layer sewing, convenient adjustment and maintenance, exquisite design,novel appearance, time and labor saving, simultaneous sewing and cutting, low noise and minimized vibration. It is available in stitching shirts, children's clothes, bed clothes, furniture decoration, etc.

GC0518-MC-D is designed with digital circuit control by electronic motors, which enable efficient operation and many automatic functions such as auto thread trimming, etc.

Please specify if knife motion is required to be timed with needle bar when placing orders.

特殊规格初辺宽度调在订货时指定 Please specify for special width to be cut when ordering







GC0518-MC 高速针送料侧切刀平缝机





型 号 Model		GC0518-MC	GC0518-MC-D
最高缝速 Max.sewing speed		4000 r.p.m.	
线迹长度 Stitch length		0-4 mm	
针杆行程 Needle bar stroke		31.8 mm	
挑线杆行程 Thread take-up stroke		58 mm	
压脚提升 Presser foot lift	手动 By hand	4 mm	
	膝控 By knee	10 mm	
机针 Needle size		DB × 1 11*-14*	
润滑方式 Lubrication		自动润滑 Auto lubricated	
旋梭 Rotating hook		自动润滑旋梭 Auto lubricated hook	自动剪线润滑旋梭 Auto lubricated hook for trimming
切刀装置 Edge cutter device		✓	~
切边宽度 Width to be cut		4.8(标准) 3.2, 4, 6.4 mm Standard 4.8 special 3.2, 4, 6.4 mm	
自动剪线及倒缝装置 Auto trimmer and auto backtacking		-	~
电动机 Motor		370 瓦缝纫机专用电机 370W Clutch motor	缝纫机专用电子调速电机 Speed adj. motor